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Referat  
Elevrådet ved Ås videregående skole 

Møtested: Auditoriet i 3.etg, F-blokka 

Dato: 11.01.2024 

Tid: 12:00 – 12:30 

Referent: Marlene Kristine Ersnes 

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 
1 Presentasjon av skolens nye elevrådsstyre 

2 Rekruttering av elever til mangfoldskomite 

3 Innspill fra elevrådet til temadager (via Menti) 

4 Forebyggende tiltak mot mobbing 

5 Saker fra klassene 

6 Annet / eventuelt  

 

Elevrådets behandling av sakene:  

Sak 1 Presentasjon av skolens nye elevrådsstyre  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Valget ble gjennomført via Forms. Elevrådsrepresentanter bidro med å få klassene sine til å stemme i 

klassens time. Totalt 670 stemmer, bra oppslutning. En metode som fungerte bra. 

Hva ble bestemt: 

Elevrådsleder: Daniel Belachew Asalf, 2STD 

Nestleder: Anders Vogt, 2IB 

Sekretær: Yasmine Ask Geverk, 1STF 

Styremedlemmer: 

Maja Sofie Dolega, 1FBA 

Marlén Aamodt-Brandt, 1FBB 

Maya Elise Langhus Ranade, 1STF 

Rebekka Aarum Lindahl, 1HSC 

Kommentarer:  

Det nye styret blir konstituert i slutten av januar 2024. 

 

Sak 2 Rekruttering av elever til mangfoldskomite  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Mangfoldskomiteen bidrar med å planlegge mangfoldsuken som skal være i uke 16. De som ønsker å 

bidra melder sin interesse i forms som er vedlagt. Alle på skolen kan melde seg. Trenger 4-6 elever. 

Første møte i midttimen i uke 9 for planlegging.  
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Hva ble bestemt: 

Tillitsvalgte tar med tilbake til egne klasser og gir informasjon.  

Miljøarbeider Stine Fjelstad tar kontakt med aktuelle elever som melder sin interesse. 
 

Sak 3 Innspill fra elevrådet til temadager  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Ønskelig å få innspill fra elevrådet til temadager på skolen. 

Hva ble bestemt: 

Send inn forslag til temadager på Menti. Bruk kode 4158 1699. 

 

Sak 4 Forebyggende tiltak mot mobbing  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Elevrådsleder referer til forrige elevundersøkelse. Da fremkom det at yrkesfag hadde høyest 

mobbetall, men også best trivsel. Tallet for nyeste undersøkelse publiseres snart.  

Hva ble bestemt: 

Tillitsvalgte tar med tilbake til sin klasse og til avdelingsvise elevråd hvordan skolen kan jobbe godt for 

å forebygge mobbing. Komme med forslag. 

 

Sak 5 Saker fra klassene  

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Multiverkstedet har en maskin som skal trekke luften ut når man eksempelvis bruker 

sprayboks, denne funker ikke. Brudd på HMS. Svar: Elev melder det til avdelingsleder Kristine 

Skjeslien. 

- Ønsker «chicken salsa» på menyen annenhver uke. Svar: elev bes kontakte kokken og høre. 

- Ønsker å få brusautomat på skolen. Svar: dette har blitt tatt opp tidligere. Vil ikke bli 

brusautomat på skolen. Flere butikken i nærheten hvor man kan kjøpe brus, og vil ikke lønne 

seg pga pris. 

- Ønsker mer variert mat i kantina. Svar: alle forslag bes tas opp med kokken.  

- Nytt valg for å bli med i elevorganiasjonen? Svar: deltagelse i EO koster penger, men Ås vgs er 

villige til å betale dette. Elevrådsleder tidligere vært i kontakt med EO, men fått dårlig 

tilbakemelding fra organisasjonen. Elevrådsleder følger opp dette på nytt.   

 

Sak 6 Annet/eventuelt  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Alle som ønsker å danne klubber kan si i fra til skolens miljøteam/miljøarbeider. Skolen positive til å ha 

dette, men trenger engasjerte elever som kan sørge for drift.  

 

Revy: revykomite er i oppstartsfasen for å planlegge en skolerevy. Holder på med å samle inn 

informasjon og erfaringer. Planlegges noe mot sommeren, og revy for skoleår 24/25. Ved spørsmål 

spør Fredrik i 1STF / miljøarbeider Rogerio. Arrangeres et revyworkshop i februar. Mer informasjon 

kommer. 

 

Musikk workshop skal også arrangeres. Mer informasjon om dette kommer. 

 


